
Bestyrelsesmøde den 21. november 2019

Mandag den 2. december 2019 er der 5 års gennemgang for faldstamme- og vandrørsprojektet med 
Falkon. Der er et bestyrelsesmedlem som tager med.

Der lugtede af gas på Hovmestervej 1 i mandags. De�e medførte, at Beredskab og poli� blev �lkaldt 
for at undersøge gaslugten nærmere. Bestyrelsen har været i kontakt med erhvervslejemålet, som 
har fortalt, at det har været pga. en gulvrepara�on. Administrator bliver bedt om at kontakte 
erhvervslejemålet for en redegørelse af hvilke midler der er brugt for at sikre at der ikke har været 
sundhedsskade.

Der blev a�alt dato �l julefrokost. 

Der er kommet vand og varmeregnskab, som bliver delt ud, når printet er kommet fra administrator. 
Afregning vil ske på december husleje. 

Der er kommet en klage over rengøring af vaskekælder. Viceværtkontrakten er blevet gennemgået 
for at se, hvad der a�alt. Herudover er Servicea�ale fra service firma for vaskemaskiner også 
gennemgået. Der blev a�alt, at servicefirma kontaktes for at få opdateret kontrakt. 

Der er kommet en henvendelse omkring hvor mange beboer der må bo i en lejlighed og hvorvidt, 
der må lejes ud. Man styrer selv med room-mate, kærester mv., men hvis lejligheden skal lejes ud 
skal man fremvise en lejekontrakt �l bestyrelsen inden fremleje.

5 års gennemgang1.

Slem lugt fra erhvervslejemålet2.

Julefrokost3.

Vand- og varmeregnskab4.

Oprydning / rengøring af vaskekælder5.

Henvendelse fra beboer omkring lejea�ale6.


